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1. Valg af dirigent
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1. Valg af dirigent
Formanden, John Erik Pedersen, blev valgt til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt med ved-
tægtsmæssigt varsel.

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år
Formanden afgav bestyrelsens beretning. Foreningens formål er at drive fællesantenneanlæg i vores område. Vi løser
opgaven ved at købe YouSees grundpakke til medlemmerne. Fordelen for medlemmerne er, at det koster ca. 1.000 kr.
mindre pr. år, end grundpakken koster for YouSees individuelle kunder. Derudover kan medlemmerne tilvælge You-
Sees øvrige tilbud (bland-selv-kanaler, mellempakke, fuld pakke, internet, ip-telefoni m.v.) til YouSees sædvanlige
priser. Det er desuden muligt at være medlem alene som internetkunde hos YouSee og uden at modtage YouSees tv-
kanaler.

Foreningens karakter indebærer, at bestyrelsens indsats mest består i kassererens praktiske opgaver vedr. medlem-
skab, opkrævning, betalinger m.m. Bestyrelsen er derimod ikke involveret i beslutninger om kanalvalg o.l., idet det
afhænger af YouSees programudbud, som løbende ændres på grundlag af YouSees vurdering af kanalernes pris og
kundernes interesse.

I dette beretningsår har bestyrelsen dog behandlet en håndfuld sager ud over den almindelige drift. Ved sidste års
generalforsamling omtalte vi således den konflikt mellem YouSee og Discovery, som var omtalt i medierne. Det endte
med, at Discoverys 11 kanaler (herunder Kanal 5 i grundpakken) udgik af YouSees tilbud fra 1. januar. Bestyrelsen
omdelte derfor sammen med generalforsamlingsreferatet i efteråret 2019 en orientering om det ændrede kanaltilbud
og om medlemmernes muligheder for at få adgang til Discovery-kanalerne gennem streamingtjenesten Dplay.

I forbindelse med uroen om Discovery tilbød YouSee at komme forbi foreningen med deres mobile butik. Det takkede
vi ja til, og de var her den 10. marts. En del medlemmer benyttede sig af det, fx til at skifte fra mellem- eller fuldpak-
ker til Bland Selv.

Bl.a. inspireret af Discovery-sagen besluttede bestyrelsen tillige at undersøge mulighederne for at skifte leverandør.
Vi indhentede tilbud fra Stofa som det mest realistiske. Vores konklusion efter at have set på det var at takke nej af
flg. grunde:
- Stofas tilbud var dyrere end YouSees.
- Et skifte ville medføre en del praktiske ulemper for medlemmerne: udskiftning af bokse, skift af internetleverandør
(inkl. router) for medlemmer med YouSee-internet, bortfald af fordele ved samlet tv, internet, mobil.
- Endelig var der en risiko for usikkerhed om den tekniske overgang af vores anlæg til et andet overordnet net.

Et medlem forespurgte i vinter, om foreningen ville tillade internet via vores anlæg fra internetleverandøren Fast-
speed, som benytter TDC Net, som også er det overordnede net, foreningen er tilkoblet. Efter at have drøftet det med
YouSee blev det klart, at der ikke var nogen tekniske eller økonomiske hindringer for det. På den baggrund besluttede
vi at give tilladelse til, at tredjeparter kan få adgang til at levere internet til medlemmerne via foreningens net.



På sidste generalforsamling oplyste vi, at Dansk Kabel TV, der vedligeholder anlægget på vegne af YouSee, havde
oplyst, at der er behov for at udskifte et bestemt hovedkabel. Vi besluttede at få gennemmålt alle hovedkabler i an-
lægget af den pågældende type. Det viste sig, at der var mindre, uønskede dæmpninger på flere af kablerne, men ikke
i nær samme grad som i det først udpegede, defekte kabel. Bestyrelsen mener derfor, at vi kan nøjes med at skifte
dette ene kabel, som i øvrigt er fødekabel til en meget stor del af det samlede anlæg. Det vil vi afgive ordre på efter
generalforsamlingen, jf. i øvrigt under pkt. 6 Fastsættelse af kontingent.

Formandens beretning blev godkendt.

3. Aflæggelse af regnskab
Kassereren redegjorde for det omdelte regnskab for 2019-2020, som viste et overskud på ca. 42.000 kr.

Regnskabet blev godkendt.

4. Indkomne forslag
Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne.

5. Forslag fra bestyrelsen
Bestyrelsen havde ingen forslag under dette punkt.

6. Fastlæggelse af kontingent
Bestyrelsen foreslog et kontingent for 2020-2021 på 2.549,00 kr. pr. husstand. Det er nogle få kroner mindre end sid-
ste år, men der er afsat midler til udskiftning af det defekte kabel, der er nævnt under formandens beretning. Bestyrel-
sen foreslog endvidere, at kontingentet for ”internetmedlemskab” uden grundpakke blev fastsat til 331,00 kr. Forsla-
get blev vedtaget.

7. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleant
Bestyrelsen blev genvalgt, idet ingen andre ønskede valg. Bestyrelsen består herefter fortsat af John Erik Pedersen,
Esben Iversen og Per Haulrich. Der blev ikke valgt suppleant.

8. Valg af revisor og revisorsuppleant
Peter Yde, Rønnebærvej 94A, blev genvalgt som revisor. Der blev ikke valgt suppleant.

9. Eventuelt
Bestyrelsen har fået henvendelse fra et medlem, som har problemer med billedforstyrrelser (pixelering), selvom med-
lemmets egne kabler, stik m.v. er undersøgt af tekniker og fundet i orden. (Det er velkendt, at indstråling fra bl.a. mo-
biltelefoni kan give forstyrrelser, hvis medlemmerne har forstærkere, fordelere, kabler eller stik uden tilstrækkelig
skærmning. Man kan læse mere herom på YouSees hjemmeside.) Det er bestyrelsens håb, at den kommende udskift-
ning af det defekte hovedkabel, som forsyner langt størstedelen af medlemmerne, kan medvirke til at sikre bedre mod-
tagelse for alle. Hvis medlemmernes eget udstyr er i orden, skal foreningens anlæg naturligvis kunne levere fejlfrit tv.

------------ o  O  o  -------------

Bestyrelsen er konstitueret på følgende måde:

John Erik Pedersen, formand, Rude Vang 28, tlf. 40 82 06 32

Esben Iversen, kasserer, Rudemarken 36, tlf. 23 21 54 63

Per Haulrich, Rønnebærvej 96B, tlf. 29 66 45 41

Husk at henvendelser om fejl og problemer med tv-modtagelsen rettes til YouSee på tlf. 70 70 40 40
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Regnskab for perioden 1. juni 2019 til 31. maj 2020. Copy/dan Udlæg Regnskab 19/20 Budget 19/20 Budget 20/21

RESULTATOPGØRELSE Opkrævet 119.093 120.000 120.000
Betalt 113.691 113.000 115.000

Indtægter Regnskab 19/20 Budget 19/20 Budget 20/21 Overført til status 5.402 7.000 5.000
Kontingent 65.508 65.000 50.000
Programafgift 225.431 227.040 227.040 BALANCE
Restancegebyrer 300
Renteindtægter 0 0
Gentilslutning 1.440
Indtægter i alt 292.679 292.040 277.040 Aktiver

Bank 169.994
Udgifter Periodisering 18.411
Reparation af anlæg 5.200 40.000 60.000 Tilgode hos medlemmer 0

Tilgodehavende moms tidligere år 1.161
YouSee 222.509 227.040 227.040 Tilgodehavende moms 19.013
Regnskabsmæssig assistance 8.526 10.000 9.000 Aktiver i alt 208.579
Kontorartikler/papir & tryksager 1.050 800 1.000
Oprettelser 0 0
Porto 164 200 200
Gebyr 202 0 200 Passiver
Nets, betalingsservice 2.992 3.500 3.000 Forudbetalt af medlemmer 5.615
Honorar bestyrelsen 2.560 2.400 2.600 CopyDan/Koda primo -10.503
Omdeling medlemmer 1.500 1.400 1.500 Periodens resultat 5.402 -5.101
Mødeudgifter 0 100 100 Egenkapital primo 166.237
Kontingenter 5.328 6.200 5.400 Overført årets resultat 41.828 208.065
Andre renteudgifter 20 0 0 Passiver i alt 208.579
Tab på debitorer 0 0 0
Gaver 800 800 800

Udgifter i alt 250.851 292.440 310.840

Årets resultat 41.828 -400 -33.800
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